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مهدی علی میرزایی، کارگردان 
فیلم سینمایی »پالتوشتری« ضمن 
اشاره به تأثیر شرایط اجتماعی بر 
استقبال مخاطبان از اکران این 
فیلم، رقم فروش آن را در روزهای 
ابتدایی اکران قابل قبول توصیف 
کرد. مهدی علی میرزایی در گفت گو 
با »مهر« بیان داشت: ترجیح این 
بود »پالتوشتری« بلافاصله بعداز 
رونمایی در جشنواره فیلم فجر در 
همان سال تولید آن اکران شود 
اما این اتفاق رخ نداد. وی ادامه داد: 
اولین نوبت اکران »پالتوشتری« 
همزمان با آغاز بحران کرونا شد و 
امکان اکران مهیا نشد. جمع بندی 
که  است  این  زمان  این  در  ما 
وضعیت تا مدت زیادی به شکل 
سابق خواهد بود به همین دلیل 
تصمیم به اکران فیلم در این زمان 
گرفتیم. علی میرزایی درباره اکران 
فیلم خود در بازه زمانی نزدیک به 
جشنواره فیلم فجر هم گفت: نتایج 
اکران برای همه غیرقابل پیش بینی 
و  جشنواره  است  ممکن  است. 
داغ شدن مساله سینما در جامعه 
منجر شود مردم حین جشنواره و 
یا بعد از آن بیشتر به سینما بروند. 

ما در سال ۹۳ و با اکران فیلم »در 
مدت معلوم« چنین وضعیتی را 
دیدیم. فیلم در دیماه و مقارن با 
ایام جشنواره روی پرده رفت و 
اکران موفقی هم داشت. امیدوارم 
این اتفاق برای »پالتوشتری« هم 
رخ دهد. کارگردان »پالتوشتری« 
درباره اینکه از ابتدا چه انتظاری 
در  فیلم  این  فروش  میزان  از 
اظهارکرد:  است،  داشته  گیشه 
پارامترهای مختلفی بر روی گیشه 
یک فیلم تأثیر می گذارند که یکی 
از آنها شرایط اجتماعی مردم در 
بازه اکران است. با این حال فکر 
می کنم »پالتوشتری« به واسطه 

تمایزی که با فیلم های دیگر دارد 
می تواند به چشم بیاید و دیده 
شود. وی تأکید کرد: امید اصلی ما 
برای گرم شدن سالن های اکران 
فیلم »پالتوشتری« همین تفاوت 
و تمایز آن با دیگر فیلم های در 
حال اکران است. »پالتوشتری« 
البته یک تجربه جدید هم برای 
من محسوب می شود و به نوعی 
در حال آزمایش کردن این خط از 
فیلم ها هستم. اگر »پالتوشتری« در 
اکران موفق بشود نشانه هایی به من 
و بقیه دوستانم می دهد که می توان 
سطوح جدیدی و مدل های جدیدی 
از کمدی را به سینمای ایران وارد 

کرد. علی میرزایی ادامه داد: براساس 
اطلاعاتی که در همین چند روز از 
وضعیت اکران در شهرستان ها از 
طریق پخش کننده کسب کرده ام، 
سالن های اکران فیلم گرم است. 
ما در طول ۴ روز اول اکران و 
متناسب با سانس ها و سالن هایی 
که در اختیار داشتیم اکران موفقی 
داشته ایم. در مقایسه با دو فیلم 
کمدی دیگر که هر کدام تقریبا سه 
برابر ما سالن در اختیار دارند، شرایط 
برابری را به لحاظ استقبال تماشاگر 
سپری می کنیم. ضمن اینکه در 
این چند هفته گذشته، سینماروها 
دو فیلم دیگر را تماشا کرده اند و 
می خواهند فیلم جدید را تماشا 
کنند با این حساب کتاب ها و در نظر 
گرفتن تعداد سانسی که در اختیار 
داریم و با دیگر فیلم ها می توان گفت 
این رقم، رقم قابل قبولی است و 
امیدواریم روند تصاعدی بگیرد. 
کارگردان »پالتو شتری« توضیح 
داد: به نظرم این فیلم هم در دسته 
کمدی های قرار می گیرد که هم 
خنده متفاوتی از مخاطب می گیرد 
و هم به لحاظ داستان و مضمون 

سطوح مختلفی دارد. 

فعلافیلمجدیدی
اکراننخواهدشد

مدیر فناوری اطلاعات چهل ویکمین جشنواره 
فیلم فجر اعلام کرد که برنامه نمایش جدول 
سینماهای مردمی بدون مشکل اجرا خواهد شد 
و در بلیت فروشی امسال تعداد بلیت هایی که با 
هر شماره تلفن همراه می توان خرید نیز افزایش 
یافته است. میلاد شکرخواه در گفت وگویی با 
ایسنا بیان کرد: ظرفیت کلی با سال قبل تفاوت 
چندانی ندارد که رقم جزئی تر آن را در روزهای 
آینده می توان اعلام کرد ولی تفاوت بلیت فروشی 
امسال نسبت به سال گذشته در این است که قبلا 
از هر شماره موبایل امکان خرید دو بلیت وجود 
داشت که با توجه به تقاضاهای مطرح شده، 
امسال برای هر شماره تلفن همراه امکان خرید 

۴ بلیت از سامانه های اعلام شده، فراهم شده 
است. او افزود: قیمت بلیت هم به تناسب )نوع 
و درجه کیفی( سینما با دو نرخ ۳۵ و ۴۵ هزار 
تومان عرضه خواهد شد. شکرخواه در پاسخ به 
اینکه شنیده شده نسخه نهایی بعضی از فیلم ها 
هنوز آماده نشده و این مساله جدول سینماهای 
مردمی را دچار مشکل نمی کند؟، بیان داشت: تمام 
فیلم ها مطابق با جدول اعلام شده و بدون نمایش 
مشکل نمایش داده خواهند شد و روال همانند 
عملیات خرید فیلم است؛ یعنی اطلاعات فیلم ها 
با مشخصات سانس، روز و سالن سینما به طور 
کامل برای انتخاب در اختیار مخاطبان قرار خواهد 
داشت. وی توضیح داد: مطابق با سال های گذشته 

عملیات خرید بلیت، آنلاین اتفاق می افتد و 
تماشاگران با مراجعه به سالن های سینما می توانند 
از کیوسک های تعبیه شده در سالن ها کد خرید را 
وارد کرده و بلیت چاپ شده را در اختیار بگیرند و 
به تماشای فیلم ها بروند. شکرخواه گفت: بلیت ها 
فقط به صورت اینترنتی عرضه خواهند شد و اصلا 
مثل دوره های قدیمی جشنواره فروش بلیت به 
صورت حضوری و کاغذی در گیشه نداریم. فروش 
بلیت فیلم های جشنواره برای مردم از ساعت ۱۰ 
صبح روز دوشنبه مورخ ۱۰ بهمن ماه ۱۴۰۱ آغاز 
خواهد شد به صورت برخط و از طریق سامانه های 
irantic.( ایران تیک ،)iticket.ir( آی تیکت
com( و گیشه هفت gisheh.ir7(( خواهد بود
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سازنده »کوه گشت«:
هدف ما در این برنامه فتح قله نیست

تهیه کننده و مجری »کوه گشت« از ساخت فصل جدید 
این برنامه با موضوع کوهنوردی و ورزش های کوهستانی 
خبر داد. این برنامه به گفته مجری آن از دل برنامه ای دیگر 
بیرون آمده و مدت هاست روی آنتن می رود. حسین رضایی، 
در گفت وگو با ایسنا، توضیح داد: این برنامه قرار است برای 
اردیبهشت ۱۴۰۲ آماده شود و پیش تولید آن نیز امسال 
آغاز خواهد شد. رضایی درباره ساخت برنامه »کوه گشت« 
و محورهای آن اظهارکرد: جرقه اولیه این برنامه در قالب 
یک برنامه ترکیبی با عنوان »حرکت از نو« در شبکه ورزش 
سیما خورده شد. این برنامه شامل بخشی بود که به پیشنهاد 
من اجرا شد و مورد توجه مسئولان تلویزیون قرار گرفت، تا 
اینکه تبدیل به یک برنامه مجزا شد و از سال ۹۶ روی آنتن 
می رود. مدتی برنامه به شکل زنده روی آنتن می رفت هم 
در استودیو و هم فضای بیرون، اما با توجه به اینکه فضای 
برنامه را به طبیعت نزدیک تر کنیم، »کوه گشت« را از 
استودیو بیرون بردیم و به داخل طبیعت انتقال دادیم و به 
همین جهت از حالت زنده بودن خارج شدیم. این مجری در 
ادامه یادآور شد: فرایند تولید زنده را داریم اما زنده نیستیم. 
لوکیشن ما در طبیعت است و با مهمانان برنامه هم در 
همان جا گفت وگو می کنیم. سعی می کنیم برنامه اتمسفر 
بانشاطی داشته باشد و مخاطبان را به کوهپیمایی دعوت 
می کنیم و در واقع رویکرد اصلی برنامه ترویج کوهپیمایی و 
طبیعت گردی چه کوه های بلند، چه دشت، چه کویر است. 
این تهیه کننده در ادامه با اشاره به بخشی از برنامه »کوه 
گشت« که در آن به کوهنوردی می پردازند، توضیح داد: 
ما در این بخش از برنامه به کوهنوردی و طبیعت گردی 
می پردازیم و با افرادی که کوهنورد هستند گپ می زنیم و 
چالش ایجاد می کنیم. برای مدیریت زمان و بودجه، از تهران 
و شهرهای اطراف تهران کوهنوردی را شروع کرده ایم. 
اگر بودجه مساعد باشد، جغرافیای کوهنوردی بزرگتر 
می شود. البته هدف ما در این برنامه فتح قله نیست، بیشتر 
هدف ما ترویج فرهنگ کوهپیمایی برای مردم است. این 
مجری در پایان عنوان کرد: »کوه گشت« شامل بخش های 
مختلفی از جمله معرفی کتاب است. یک پیوست فرهنگی 
دارد؛ اینکه وقتی به طبیعت می رویم مراقب آن باشیم و 
آن را تخریب نکنیم. زباله نریزیم، آتش نزنیم و آن را به 

همان حال قبلی خود حفظ کنیم. مردم را 
تشویق می کنیم به این ورزش بپردازند، 
به ویژه خانواده ها که سبک زندگی را 
هم ترویج می دهد. در حین برنامه 

به نوعی آموزش می دهیم. به 
گفته تهیه کننده، برنامه فصل 
ششم برنامه »کوه گشت« 
اردیبهشت ما سال ۱۴۰۲ 

روی آنتن خواهد رفت.

مهدی علی میرزایی، کارگردان »پالتو شتری«:  

نتایج اکران برای همه غیرقابل پیش بینی است

بیـــنالمـــلل
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برکناری رئیس حزب حاکم انگلیس 
به دلیل فساد مالیاتی

پس از تشدید فشارها برای برکناری »ناظم زهاوی« 
از ریاست حزب حاکم محافظه  کار انگلیس در رابطه با 
رسوایی مالیاتی، نخست  وزیر دستور اخراج او را صادر کرد. 
به گزارش فارس، با گذشت چند ماه از آغاز نخست  وزیری 
دو  استعفای  از  بعد  انگلیس  در  سوناک«  »ریشی 
نخست  وزیر طی سال گذشته، سوناک مجبور به برکناری 
رئیس حزب حاکم این کشور شده است. با شدت گرفتن 
فشارهای رهبران احزاب اپوزیسیون و اظهارنظر »تونی 
بلر« نخست  وزیر اسبق انگلیس، ریشی سوناک نخست  وزیر 
انگلیس »ناظم زهاوی«، رئیس حزب حاکم را برکنار کرد. 
منابع رسانه  ای در انگلیس خبر دادند که ناظم زهاوی، 
سیاستمدار انگلیسی و عضو ارشد حزب محافظه کار در 
رابطه با رسوایی مالیاتی از ریاست بر این حزب برکنار شد. 
به نوشته شبکه »اسکای نیوز«، ناظم زهاوی به دلیل اینکه 
تلاش کرد در زمان تصدی بر وزارت خزانه  داری انگلیس با 
پرداخت جریمه، مشکل مالیاتی چند میلیون پوندی خود 
را رفع و رجوع کند، با رسوایی مواجه شد و طی روزهای 
گذشته بارها درباره برکناری او صحبت شده است. ریشی 
سوناک، نخست  وزیر انگلیس با انتشار نامه خطاب به ناظم 
زهاوی، برکناری او از ریاست حزب محافظه کار را اعلام 
کرد. نخست  وزیر انگلیس در روزهای اخیر با فشار شدید 
رخبران احزاب اپوزیسیون در رابطه با رسوایی مالیاتی 
زهاوی قرار گرفت و حتی »تونی بلر« نسخت  وزیر اسبق 
این کشور هم خواستار برکناری او شده بود. سوناک در 
نامه برکناری او از ریاست حزب محاظفه کار نوشت: وقتی 
سال گذشته نخست  وزیر شدم، متعهد شدم که دولتی که 
رهبری می  کنم اینگونه خواهد بود: »صادق، حرفه  ای و 
مسئولیت پذیر در هر سطح.« وی ادامه داد: پس از تکمیل 
تحقیقات مشاور مستقل واضح است که نقض جدی قانون 
وزارتخانه صورت گرفته است. در نتیجه تصمیم خود را 
مبنی بر عزل شما از سمت خود در دولت اعلی حضرت به 
اطلاع شما رساندم. نخست  وزیر انگلیس در پایان نامه خود 
به تعریف و تمجید از کارنامه ناظم زهاوی در دولت  های 
محافظه  کار بوریس جانسون و لیز تراس پرداخت و 
همچنین به تبار عراقی او اشاره کرد. سوناک نوشت: 
همچنین باعث افتخار است که من و نخست  وزیران قبلی 
توانسته  ایم از خدمات یک کُرد عراقی پناهجو در بالاترین 
سطوح دولت بریتانیا استفاده کنیم. این چیزی است که 
مردم سراسر این کشور به درستی برای آن ارزش قائل 
هستند. نخست  وزیر انگلیس در پایان نامه از او به دلیل 
»خدمات به این دولت و دولت  های قبلی« این کشور تشکر 
و برای او آرزوی توفیق کرد. برکناری رئیس حزب حاکم 
انگلیس در شرایطی انجام شده که حزب محافظه  کار طی 
سال  های گذشته از زمان نخست  وزیری »دیوید کامرون« 
سابقه استعفای نخست  وزیر و دیگر مقام  های ارشد دولتی 

را در کارنامه خود داشته است. 

معاون وزیر امور خارجه روسیه:

بریتانیا در حال طراحی حمله سایبری به زیرساخت  های روسیه است
کوتــــاه

اولگ سیرومولوتوف، معاون وزیر امور خارجه روسیه 
تصریح کرد که بریتانیا تحت رهبری ناتو در حال طراحی 
حملات سایبری به زیرساخت  های حیاتی به ویژه زیرساخت 
انرژی روسیه است. به گزارش فارس، »اولگ سیرومولوتوف« 
معاون وزیر امور خارجه روسیه تصریح کرد که بریتانیا در حال 
شبیه  سازی و طراحی حملات سایبری به زیرساخت  های 
حیاتی مسکو است. شبکه روسی راشاتودی در این خصوص 
گزارش کرد، معاون وزیر خارجه روسیه در تازه  ترین اظهارات 
خود تصریح کرد که بریتانیا در حال طراحی حملات سایبری 
به زیرساخت  های حیاتی روسیه است و حملات شبیه سازی 
شده هکری شامل حمله به تأسیسات انرژی روسیه است که 
تحت هدایت و رهبری ناتو انجام گرفته است. سیرومولوتوف 
در ادامه افزود که تلاش برای هک کردن نهادهای دولتی 
روسیه به دست عوامل خارجی در سال گذشته دو تا سه برابر 
افزایش یافته است. وی به گزارش ماه گذشته روزنامه »تایمز« 
لندن واکنش نشان داد که در آن ژنرال »تام کوپنگر- سایمز« 
معاون فرمانده فرماندهی راهبردی بریتانیا گفته بود که 
نیروی سایبری ملی به دنبال استخدام افرادی با مدارک 
روسی است. معاون وزیر خارجه روسیه در این خصوص 

به خبرگزاری تاس گفت: »بریتانیا به طور سیستماتیک از 
قابلیت  های تهاجمی خود برای هدف قراردادن بخش اطلاعات 
روسیه استفاده می  کند« و لندن به طور مداوم رزمایش  هایی را 
از جمله رزمایش  های مشترک ناتو را برگزار می  کند و در این 
تمارین نظامی، حملات به »زیرساخت  های حیاتی روسیه را 
شبیه  سازی می  کند. براساس این گزارش، منطقه کالینینگراد 
از قلمروهای روسیه در دریای بالتیک است که با لهستان و 
لیتوانی هم مرز است. سیرومولوتوف در ادامه توضیح داد که 
سال گذشته، روسیه با »حملات سایبری بی  سابقه  ای از خارج 

از کشور« هدف قرار گرفت که اکثر این حملات از سوی ایالات 
متحده و اعضای ناتو و همچنین اوکراین علیه روسیه صورت 
گرفته بود. بنا بر گفته این مقام روس، سرویس  های دولتی 
بیش از سایر بخش  ها هدف حملات سایبری کشورهای 
خارجی قرار گرفته  اند و وزارت خارجه روسیه از جمله 
نهادهایی بوده که به طور مداوم هدف حملات سایبری قرار 
گرفته است و »در مجموع حدود ۵۰ هزار حملات هکری 
در سال گذشته دفع شد.« طبق این گزارش، در ۱۱ آوریل 
۲۰۲۲، در آستانه جشن  های روز کیهان  نوردی روسیه، هکرها، 
وب  سایت »روسکوسموس« سازمان فضانوردی روسیه را 
هدف قرار دادند. همچنین در سال گذشته، هکرها موفق به 
دسترسی به پایگاه داده  های یکی از پیمانکاران سرویس پست 
ملی روسیه شدند و برخی اسناد داخلی این سازمان را فاش 
کردند. براساس گزارش راشاتودی، مهاجمان سایبری برای 
مدت کوتاهی یک سیگنال تلویزیونی را در منطقه بلگورود 
روسیه و کریمه ربودند و گزیده  ای از سخنرانی »ولودیمیر 
زلنسکی« رئیس  جمهور اوکراین را پخش کردند. مقام  های 
کریمه، سرویس اطلاعاتی کی  یف را عامل این حمله هکری 

اعلام کردند.

هشدار کره شمالی  به آمریکا 
وزارت خارجه کره شمالی  اعلام کرد: اطلاعات درباره 
معامله تسلیحاتی ادعایی با روسیه دور از واقعیت است و 
به ایالات متحده درباره پیامدهای پخش چنین شایعاتی 
هشدار داد. به گزارش فارس، خبرگزاری مرکزی کره شمالی  
گزارش داد وزارت خارجه این کشور خبر داد: اطلاعات درباره 
معامله تسلیحاتی ادعایی با روسیه دور از واقعیت است و به 
ایالات متحده درباره پیامدهای پخش چنین شایعاتی هشدار 
داد. کوون جونگ-گان، مدیرکل بخش آمریکای شمالی 
وزارت خارجه کره شمالی  گفت: آمریکا دوباره درباره شایعه 
بی  اساس معامله تسلیحاتی بین کره شمالی  و روسیه در تلاشی 
احمقانه برای توجیه پیشنهاد تسلیحاتی خود به اوکراین حرف 
زده است. او در ادامه هشدار داد: آمریکا باید متوجه باشد که اگر 
در انتشار شایعه خود ساخته علیه پیونگ  یانگ اصرار بورزد، با 
نتیجه واقعا نامطلوبی مواجه خواهد شد. وی افزود: پیونگ  یانگ 
چنین اقداماتی را تحریک  آمیز و تلاش برای تضعیف اعتبار 
کره شمالی  در سراسر جهان می  داند. این دیپلمات کره  ای تکرار 
کرد که وضعیت فعلی در اوکراین به دلیل اقدامات آمریکا که به 
منافع امنیتی روسیه آسیب می  زند و همچنین گسترش ناتو به 
سمت شرق تحریک شده است. به گفته وی، ارسال تسلیحات 
به اوکراین مجرمانه است و هدف از آن بی  ثبات کردن اوضاع 

بین  المللی است. 
 

اوکراین خواستار زیردریایی  های آلمانی شد
در بحبوحه جنجال  های کشورهای غربی برای وادارکردن 
آلمان به عرضه تانک  های لئوپارد به اوکراین، هم  اکنون سفیر 
اوکراین در آلمان خواستار زیردریایی  های برلین برای نبرد با 
روسیه شده است. به گزارش فارس، »آندریج ملنیک« سفیر 
اوکراین در آلمان خواستار زیردریایی  های آلمانی برای نبرد با 
روسیه شده است. وی در پیامی که در صفحه توئیتری خود 
منتشر کرد، در این خصوص نوشت: »سلام بچه  ها، می  دانم که 
یک طوفان شدید جدید در انتظارم است اما یک ایده خلاقانه 
دیگر دارم. آلمان )شرکت تیسن کروپ( یکی از بهترین 
زیردریایی  های جهان اچ دی دابلیو کلاس ۲۱۲A  را تولید 
می  کند. ارتش آلمان ۶ زیردریایی او-بوت از این مدل را دارد. 
ما می  توانیم با اقتدار ناوگان روسیه را از دریای سیاه بیرون 
کنیم.« این دیپلمات اوکراینی در حالی چنین درخواستی را 
مطرح کرده است که کشورهای غربی به خصوص ایالات متحده 
آمریکا در حال اعمال فشار به آلمان هستند تا تانک  های 
لئوپارد را برای نبرد با روسیه به اوکراین ارسال کند. با این 
حال، گزارش  ها نشان می  دهد که برلین نگران است که این 
کمک  های یکجانبه به کی  یف با اقدامات تلافی  جویانه روسیه 
مواجه شود. کشورهای غربی از ابتدای آغاز جنگ اوکراین، در 
حال ارائه حمایت  های همه  جانبه تسلیحاتی به کی  یف و تشدید 
فشارها علیه مسکو هستند و این روند همچنان ادامه دارد. 
روسیه در پی اعلام تصمیم واشنگتن و برلین برای ارسال تانک 
به اوکراین هشدار داده   که این تانک  ها مانند سایر تسلیحاتی 

ارسالی ناتو در آتش نیروهای ارتش روسیه خواهد سوخت.

وزارت خارجه لبنان در بیانیه ای تجاوز رژیم صهیونیستی 
به اردوگاه جنین و به شهادت رساندن ۱۰ فلسطینی و 
زخمی کردن چند نفر دیگر را محکوم کرد. به گزارش 
فارس، وزارت خارجه لبنان در بیانیه ای ضمن محکوم کردن 
تجاوزات رژیم صهیونیستی علیه ملت فلسطین به ویژه 
تجاوز اخیر به اردوگاه جِنین، این رژیم را مسئول تشدید 

تنش ها در اراضی اشغالی فلسطین دانست. در این بیانیه 
آمده است: رژیم صهیونیستی مسئول کامل تشدید تنش ها 
در اراضی اشغالی فلسطین، مناطق تحت سلطه تشکیلات 
خودگردان فلسطین و نوار غزه و نیز هتک حرمت مکرر حرم 
مسجدالأقصی و قدس شریف است. بنابر گزارش خبرگزاری 
لبنان »NNA«، وزارت خارجه لبنان به فلسطینیان به دلیل 

اصرار برای دفاع از اراضی، املاک و مقدسات خود با استفاده 
از هر وسیله ممکن، درود فرستاد و تأکید کرد: نابسامانی 
اوضاع فلسطین نتیجه طبیعی اقدام رژیم صهیونیستی 
در نابودی راه حل دو دولت و کاهش اهتمام بین المللی به 
مساله فلسطین و سیاست های تجاوزکارانه و نژادپرستانه 

رژیم صهیونیستی است.

وزارت خارجه لبنان:

رژیمصهیونیستیمسئولمتشنجشدناوضاعفلسطیناست

رئیس کمیته نظامی ناتو گفت: این اتحاد غربی تحت 
رهبری آمریکا برای رویارویی مستقیم با روسیه آمادگی 
دارد. به گزارش فارس، راب بائر، رئیس کمیته نظامی ناتو در 
مصاحبه با شبکه تلویزیونی آرتی  پی پرتغال اظهارکرد: این 
بلوک تحت رهبری آمریکا برای رویارویی مستقیم با روسیه 
آماده است. به گزارش خبرگزاری تاس، او در پاسخ به سوالی 
در این خصوص تاکید کرد: »آماده  ایم« و افزود با این وجود 
ناتو تنها در صورتی پاسخ خواهد داد که روسیه با حمله به 
یکی از کشورهای عضو از خط قرمز عبور کند. این مقام نظامی 
تاکید کرد: ناتو باید آمادگی بیشتری داشته باشد زیرا در حال 
حاضر روسیه ابتکار عمل نظامی را در دست دارد. او گفت: این 

واقعیت که دشمنت تسلیحات بهتری دارد، مشکل دشمن 
نیست. مشکل توست. طبق این گزارش، در این مصاحبه 
همچنین موضوع معرفی اقتصاد زمان جنگ اما در زمان صلح 
مطرح شد که بائر اذعان کرد که این فرایند دشوار خواهد بود. 
کشورهای ناتو به رهبری آمریکا اخیرا کمک  های تسلیحاتی 
به اوکراین را تشدید کرده  اند که با واکنش تند مسکو مواجه 
شده است. روسیه در پی اعلام تصمیم واشنگتن و برلین برای 
ارسال تانک به اوکراین هشدار داده   که این تانک  ها مانند 
سایر تسلیحاتی ارسالی ناتو در آتش نیروهای ارتش روسیه 
خواهد سوخت. »دیمیتری مدودوف« معاون شورای امنیت 
در انتقاد از ارسال گسترده سلاح به اوکراین برای مقابله با 

ارتش روسیه اظهارداشت: برخی از وزیران دفاع از جمله وزیر 
دفاع ایتالیا، عرضه خودروهای زرهی و سایر سلاح   به اوکراین 
را راهی برای جلوگیری از وقوع جنگ جهانی سوم دانسته  اند. 
آنها می  گویند تمام تسلیحاتی که ناتو دارد باید هم اکنون در 
اختیار کی  یف قرار گیرد از جمله جنگنده  ها و صدها تانک و 
سامانه  های موشکی دوربرد. این تنها راه برای سد راه روسیه 
و جلوگیری از جنگ جهانی است. وی ادامه داد: اول اینکه 
حفاظت از اوکراین که هیچکس در اروپا به آن نیاز ندارد، 
دنیای قدیمی را از مجازات نجات نخواهد داد. دوم اینکه 
اگر جنگ جهانی سوم شروع شود، نه روی تانک و نه حتی 
جنگنده  ها نمی  توان حساب کرد. پس به یقین همه چیز نابود 
خواهد شد. »ویاچسلاو ولودین« رئیس دومای دولتی روسیه 
نیز گفت: ارسال تسلیحات به اوکراین توسط ایالات متحده 
و ناتو برای حملات به روسیه به استفاده تلافی  جویانه از 

تسلیحات قدرتمندتر منجر می  شود.

رئیس کمیته نظامی ناتو:

برایرویاروییمستقیمباروسیهآمادهایم

همایون اسعدیان، دبیر شورای 
صنفی نمایش با بیان اینکه بررسی 
آیین نامه اکران نوروزی و ۱۴۰۲ 
در هفته های آینده جدی تر انجام 
خواهد شد، تاکید کرد که فیلم های 
در حال اکران همزمان با جشنواره 
فجر و پس از آن هم چنان روی پرده 
باقی می مانند. همایون اسعدیان 
در گفت وگو با ایسنا بیان کرد: فعلا 
فیلم جدیدی اکران نخواهد شد، 
اما نمایش فیلم هایی که در حال 
حاضر روی پرده هستند همزمان 
با برگزاری جشنواره ادامه خواهد 
داشت و تغییری در برنامه نمایشی 
آنها به وجود نخواهد آمد. او ادامه 
داد: در جلسه شورا بحث هایی 
آیین نامه   آماده سازی  درباره 
اکران سال۱۴۰۲  مطرح شد تا 
درباره اکران نوروز و سال آینده 
بررسی های بیشتری را انجام دهیم. 
اسعدیان درباره اینکه با توجه به 
سینمایی  سازمان  که  اولویتی 
برای اکران سال ۱۴۰۲ براساس 
فیلم های جشنواره فجر در نظر 
گرفته آیا تاکنون در این زمینه 
بحثی در شورای صنفی نمایش 
مطرح شده است یا خیر؟ اظهارکرد: 
فعلا گفت وگوهای اولیه درباره 
آیین نامه اکران اتفاق افتاده و بعد 
از جشنواره هم فیلم هایی که الان 
روی پرده هستند اکران خود را 
ادامه می دهند تا وقتی که فروش 
نداشته باشند. او درباره اینکه آیا قرار 
است فیلم »نگهبان شب«  با توجه 
به تیزرهایی که در بعضی سینماها 
از آن پخش شده، به زودی به اکران 
برسد؟ گفت: برای اکران »نگهبان 
شب« تاکنون درخواستی ارائه 

نشده است.

داور بخش بین  الملل تئاترفجر:
 آثار بین  الملل 

حیرت  انگیز بودند
داور بخش بین  الملل چهل ویکمین جشنواره 
بین  المللی تئاترفجر در پاسخ به تحریم  کنندگان 
جشنواره  های فجر، گفت: اگر هنرمندی تصور 
کند که با نبودن یا قهرکردنش همه عالم 
هنر می  خوابد دچار سوءتفاهم شده است. با 
دستورهای کودکانه نمی  شود این جریان ذهنی 
فعال در جامعه را تعطیل کرد. تاجبخش فنائیان 
در گفت  وگو با »ایرنا« اظهارداشت: اگر کسی 
مانند من تصور کند که اگر نباشد یا قهر کند همه 
عالم هنر می  خوابد در اشتباه است، چرا که هنر 
زنده است، جوان  ها زنده  اند و تکاپو، شوق، عشق 
و تلاش برای زندگی بهتر وجود دارد. وی افزود: 
این هم در ذهنیت جوان  ها و هم مسن  ترها و هر 
کسی که زنده است وجود دارد؛ یک واقعیت 
است و نمی  شود با دستورهای کودکانه این 
جریان ذهنی فعال در جامعه را تعطیل کرد. 
فنائیان خاطرنشان کرد: تصور می  کردم که 
جشنواره امسال در کل به لحاظ مسائل اجتماعی 
و سیاسی، جشنواره کم رمق و کم رونقی باشد، 
اما وقتی به استان کرمانشاه رفتیم و با کارها از 
نزدیک روبه  رو شدم دیدم که آثار سطح خوب و 
قابل قبول دارند، جوان  ها استعدادهای درخشانی 
را از خود نشان دادند. اگر بگویم یک سر و گردن 
بالاتر بودند اغراق نکرده  ام. وی افزود: اما در بخش 
بین  الملل ویژگی ارتقای سطح کیفی هم به لحاظ 
محتوایی و هم فرم نسبت به آنچه که در کرمانشاه 
دیدم بازهم بهتر بود. کارهای فوق  العاده  ای دیدم. 
داور بخش بین  الملل جشنواره تئاترفجر گفت: 
با این روند اوج  گیری شکل و محتوای کارها در 
جشنواره را محکم تر شاهد خواهیم بود که در 
فرآیند تئاتر آینده بسیار موثر است. فنائیان بیان 
داشت: در سطح بین  الملل کارهایی مثلا از عراق 
یا از تونس دیدم که حیرت  انگیز بودند و حداقل 
این حد از پیشرفت در تئاتر در باور و تصور قبلی 
من نمی  گنجید؛ هم در آثار ایرانی که عمدتا 
هم بچه  های شهرستان بودند و هم در برخی از 
گروه  های تهران، استعدادها و کارهایی دیدم که 
برای پذیرفتن داوری این جشنواره خداوند را 
شاکرم که اقبال داشتم کارها را ببینم. وی افزود: 
از نظر تماشاگر هم این واقعیت به تدریج به اثبات 

رسیده است.


